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Interpelacja dotyczy przebudowy ul. R. Rembielińskiego i ul. H. Sienkiewicza 

Szanowny Panie Prezydencie 

Przeglądając zgierski portal z zamówieniami natknęliśmy się na przetarg na przebudowę wymienionych 
ulic. 
https://platformazakupowa.pl/transakcja/1110286 
W załącznikach do przetargu widnieją dwa szczególnie interesujące pliki: 

3_Zalacznik_nr_l_do_OPZ-PFU.pdf 

4_Zalacznik_nr_l_do_PFU.pdf 

Jeden z nich stanowi część opisową, drugi przedstawia rysunek poglądowy planu sytuacyjnego. 
Pomijając kwestie samego sensu proponowanego przebiegu drogi dla rowerów, bardzo martwi nas to, 
że według rysunku poglądowego w zał. nr 2 proponuje się ją na ul. R. Rembielińskiego w zamian za 
istniejące szpalery starych drzew. Chcielibyśmy zauważyć, że sama ulica nie jest na tyle ruchliwa, żeby 
była potrzeba twarda separacji ruchu rowerowego. Przy parametrach jezdni (aktualnie ok. 9 m ul. R. 
Rembielińskiego i po 4,5m na jezdnie ul. H. Sienkiewicza) pasy rowerowe naszym zdaniem w zupełności 
byłyby wystarczające alternatywnie drogi dla rowerów np. jednokierunkowe, wydzielone kosztem 
jezdni. Pozostawianie szerokiej i równej jezdni mogłoby zachęcać do jeżdżenia szybciej. Rozwiązania 
rowerowe tak ale nie kosztem zieleni. Podobną sytuację mieliśmy na ul. J Fijałkowskiego i ul. 
Przygranicznej, gdzie wycinka starodrzewia wzbudziła ogromny opór mieszkańców. 
W zapisach przetargu jest lakoniczna wzmianka o nasadzeniach zastępczych, które okażą się bardzo 
kosztowne ze względu na konieczność proporcjonalnej do uszczerbku w przyrodzie jej kompensację. 
Jesteśmy zdania, że powinno miastu bardziej zależeć na tym aby jednak utrzymywać starodrzew i to 
nie tylko na wskazanych ulicach. On też powinien być w razie potrzeby regularnie uzupełniany 
gatunkami drzew na takich ulicach już występujących. 
W przetargu powyższy szkic jest opisany jako materiał pomocniczy, natomiast samo jego 
zaprojektowanie w takim kształcie po prostu martwi mieszkańców i budzi ich opór. Nasuwa się nam 
pytanie: jaki wariant projektu zostanie ostatecznie zaakceptowany przez urzędników? 

Licząc na zrozumienie i pomoc we wskazanym zakresie pozdrawiam w imieniu mieszkańców. 
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